
Vallentuna Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte (7-2024)

Datum och tid 2024-09-24 kl 19:00-21:00

Plats Klubbstugan

Närvarande

Styrelsen Hans Hasselgren, Göran Hagberg, Bie Georgsson, Annika Malmros
Borell (delvis med på telefon)

Suppleanter Kim Andersson, Nova Lidberg

Frånvarande

Styrelsen Madeleine Ejremyr

Suppleanter
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 1.  Mötets öppnande
Mötets ordförande Hans Hasselgren förklarade mötet öppnat.

 2.  Val av justerare
Protokollet skickas ut till hela styrelsen för justering.

 3.  Genomgång av tidigare protokoll
Protokoll från föregående möte (6-2024) godkändes.

 4.  Allmänna frågor från styrelsen.

 4.1.  Distriktskonferens
Distriktskonferens/ordförandekonferens den 13 oktober kl 10-16 på Heby BK.

Göran deltar som medlem i distriktsstyrelsen. Gärna en representant från klubben utöver
det.

Beslut att Hans deltar från klubben.

 4.2.  Inköp av prisrosetter
Behövs köpas in prisrosetter till tävlingarna.

Efterfrågan även på rosetter kvalificerad placering. Förslag att vi köper in en mittenvariant i
våra vanliga färger (grön/svart) för försäljning.

Beslut att vi köper in rosetter enligt förslaget efter att Annika återkommit om kostnad.
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 5.  Utbildningsutskottet - Göran Hagberg

 5.1.  Höstens kurser
Bra bokningsläge för höstens kurser. Inga inställda kurser och flera kurser fullbokade och
med väntelista. Just nu pågår den sista kursen som är en valpkurs med Nette.

Stor framgång med upplägget med banträning i Hoopers-kursen.

 6.  Tävlingsutskottet - Annika Malmros Borell
Kvällstävling inomhus på Norra Stockholms Hundcenter i Arninge den 1 november.

Väldigt många anmälda så vi ser om vi kan hitta en till domare. Annika och Kim kan vara
skrivare.

 7.  Avel- och hälsa - Vakant
Inga planerade MH/MT hos oss.

Det finns alltid aktuella MH:n på SBK Tävlings webbplats för den intresserade.

 8.  PR/Info - Göran Hagberg
Inget speciellt.
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 9.  Stugan och kök

 9.1.  Stuga - Hans Hasselgren

 9.1.1.  Renovering av Svansen (Madeleine)
Förslag att vi behöver prioritera att snickaren åtgärdar en del av vägg och tak i Svansen pga
mögel, då Svansen är mer akut än dasset. Snickaren börjar arbetet nästa vecka.

Beslut att prio #1 nu är renoveringen av Svansen. Första limiten är kvar på 15 tkr.

Begone har varit hos oss. Skadedjursteknikern konstaterade att det är stackmyror vi har
problem med, och har hittat en myrstack som myrorna mest troligt kommer ifrån och sedan
in i Svansen.

Vi inväntar en offert för att få myrstacken borttagen samt sanering av myror med hjälp av
myrmedel.

 9.1.2.  Dasset
Madeleine och hennes man har förtjänstfullt lagat den trasiga dörren till vänstra dasset i tid
före tävlingarna i september.

Det behövs nya frigolit-sitsar till dasset.

 9.1.3.  Vägen (Hans)
Vad gäller att köpa grus till vägen har Hans kollat med Modellflygklubben om de är med och
delfinansierar. Svaret dröjer och frågan är om vi ska köpa ett eget lass och be markägaren
fylla ut med det från bommen till klubbstugan. Hans kollar med modellflygklubben på plats
under nästa vecka annars köper vi grus.
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 9.1.4.  Bommen
Bommen är svår att stänga nu när den är så sned. Hans kollar med markägaren om
möjlighet till en ny. En standard vägbom kostar omkring 5 000 kr. Kräver en del arbete med
borttagning av den gamla och ditsättning av den nya.

Diskussion också om vägbommen ska vara öppen eller inte under vintern för att möjliggöra
skottning av vägen, men också att exempelvis skidåkare åker upp och använder vår
parkering, dass, altan etc.

 9.1.5.  Skogen
Skogen är kommunens mark och de har som princip att inte röja i det som klassas som bara
skog och inte har någon verksamhet .

 9.2.  Kök - Bie Georgsson/Madeleine Ejremyr
Påfyllt med det som behövs nu.

 10.  Ekonomi - Madeleine Ejremyr

 10.1.  Aktuell status
Vi hade en försäljning på strax över 1 500 kr på den senaste tävlingen.

Saldo på våra konton:
● Plusgiro: 163 235 kr
● Sparkonto: 102 528 kr

Vi, och alla andra lokalklubbar, väntar fortfarande på intäkter från SBK för våra tävlingar.
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 11.  Verksamhetsplan (nya aktiviteter)
Bie har en ny minivandring i höst den 6/10 ute på Domarudden

 12.  Skrivelser och rapporter
Inga.

 13.  Övriga frågor
Inga övriga frågor.
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 14.  Möten

 14.1.  Styrelsemöten
Beslut att Göran bokar Kulturhuset till verksamhetsplaneringen nästa nästa styrelsemöte
den 19 november.

# 2024 Datum Tid Kan ej närvara Not

1 2024-02-18 17:00-18:00 Konstituerande

2 2024-03-19 19:00-21:00

3 2024-04-23 19:00-21:00

4 2024-05-21 19:00-21:00

5 2024-06-18 19:00-21:00

6 2024-08-27 19:00-21:00 På distans.

7 2024-09-24 19:00-21:00

8 2024-10-22 19:00-21:00 उसका (Hans)

9 2024-11-19 19:00-21:00 Verksamhetsplanering,
Förtjänsttecken

10 2024-12-17 19:00-21:00

11 2025-01-21 19:00-21:00

12 2025-02-16 14:45-15:45 Före Årsmötet
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 14.2.  Medlemsmöten

Möte # Datum Tid Ämne

1 2024-05-16 19:00-21:00 Grilla+Prova-på

2 2024-10-17 19:00-21:00 ● Fika.
● Info från styrelsen.
● Föreläsning/kurs HLR första

hjälpen sjukvård. Veterinären i
Vallentuna med Jerker och Kajsa
kommer från kl 19:30.

? Ev prova-på i inomhushallen

3 2025-02-16 16:00-18:00 Årsmöte

 15.  Mötets avslutande
Hans tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Justeras

------------------------- --------------------------
Hans Hasselgren Göran Hagberg
Mötesordförande Vid protokollet
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